
Що  цікавило  журналістів:
підсумки  Форуму  кредитних
спілок на Стрийщині

Петро  Маковський,  Олег
Лебедько,  Ольга  Мороз,
Андрій  Лаврик  Віктор
Романюк, Ольга Шевель, Петро
Козинець, Олександр Кривенко

Підсумковою  прес-конференцією  завершив  свою  ділову  частину
Форум кредитних спілок на Стрийщині, який наповнив важливим
змістом Всесвітній фестиваль українських кредитних спілок, що
триває.

Петро Маковський
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Віктор Романюк, Ольга Шевель

На запитання журналістів у присутності решти учасників Форуму
відповідали:

Петро Маковський, голова спостережної ради кредитної спілки
“Вигода”,  голова  оргкомітету  Всесвітнього  фестивалю
українських  кредитних  спілок;

Віктор  Романюк,  Петро
Козинець

Олег Лебедько, Ольга Мороз,
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Андрій Лаврик

Віктор Романюк, народний депутат України, голова підкомітету
небанківських фінансових установ;

Олег Лаврик, народний депутат України;

Ольга Шевель, голова Української Світової Кооперативної Ради;

Олег  Лебедько,  Українська  федеральна  кредитна  спілка
м.Рочестер,  головний  виконавчий  директор;

Ольга  Мороз?,  президент  Всеукраїнської  асоціації  кредитних
спілок (ВАКС);

Петро  Козинець,  президент  Національної  асоціації  кредитних
спілок України (НАКСУ).

Пресу на цій конференції представляли акредитовані на Форум
кредитних  спілок  на  Стрийщині  справжні  акули  пера  та
діафрагми:  

Михайло Мазур

Сергій  Комісаров?  (м.  Київ);  Михайло  Мазур  (м.  Івано-
Франківськ);  Лариса  Семака?  (м.Київ).

Відповідаючи на запитання про роль просвітництва української
громади  в  перевагах  кооперативного  способу  господарювання,
Петро Маковський зауважив, що цією справою мають займатися
насамперед  органи  місцевого  самоврядування  у  співпраці  з

http://wfucu.org.ua/wp-content/uploads/2017/08/20170811_245.jpg


кредитними  спілками.  Ідею  просвітництва  підтримав  і  Віктор
Романюк,  який  висловив  готовність  застосувати  задля  її
реалізацій такий інструмент, як депутатський запит.

Сергій Комісаров

Журналістів  також  цікавило,  як  підвищити  рівень  довіри  до
кредитних спілок? 

Лариса Семака?

На думку Петра Маковського, варто враховувати, що багато наших
співвітчизників  “інфіковано”  радянськими  штампами  про
шкідливість  кооперації.  Дуже  важливо  допомогти  їм  вийти  з
цього стану через послідовне просвітництво, яким і держава
мала би опікуватись.

– Українська федеральна кредитна спілка м.Рочестер не шкодує
коштів на ведення постійної роз’яснювальної роботи в інтересах
своїх споживачів, – повідомив Олег Лебедько. – Задля цього на
сайті  кредитівки  є  спеціальний  розділ  для  споживача.  Там
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багато інформаційних ресурсів для дітей і для молоді. Ми вчимо
людей тому, як працюють рахунки, як потрібно заощаджувати.
Крім того, створюємо невеличкі відеоролики, в яких намагаємося
дати вечерпні відповіді на питання, що таке кредитна спілка та
в чому її привабливість.

Модерував  захід  для  мас-медіа  Олександр  Кривенко,   прес-
секретар, член оргкомітету Всесвітнього фестивалю українських
кредитних спілок

Автори світлин – фотохудожники: Олексій Палій і Віктор Бившев

Більше світлин з підсумкової прес-конференції Форуму кредитних
спілок – до вашої уваги тут: goo.gl/e8ukd2

Приємного  вам,  друзі,  перегляду  цього  альбому!  Коментуйте,
позначайте та поширюйте світлини з нього!

Постійне  посилання  на  цю  статтю:  Олександр  Кривенко.  Що
цікавило  журналістів:  підсумки  Форуму  кредитних  спілок  на
Стрийщині.  11.08.2017.  17:00  –
http://wfucu.org.ua/2017/08/11/shco-cikavylo-jurnalistiv_2612/
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